

Møteinnkalling

Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til:	Styremedlemmene (styret 2023)		
Om:	Referat Styremøte tirsdag 29. august 2023		
Møtetid:	Kl. 18:30-20:30	Møtested:	<u>LY14</u>
Signatur:	Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./		

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Jon-Emil Steine, Stian Norrud Busch, Marion Elvrum, Lars Magnus Burø, Fredrik Mathisen Håstein, Silje Lyngby, Anne Jamgrav Lauve, Eline Grindberg, Malin Helgestad

Ikke tilstede: Embla Vegard Aurmo, Trine Lium Aas

SAKSLISTE

119/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

120/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Slack v/Jon-Emil

- Generelt sett må vi bli flinkere til å sjekke både Erudio-mail og det som publiseres på Slack. Husk å reager med en emoji på Slack for å vise at du har *lest* innholdet i innlegget og at du har *satt deg inn i det* som står.

Allmøtet v/Jon-Emil

- På forrige møte satte vi dato til å være 16.11, og klokkeslett blir 17:00. Sted blir på Kalvskinnet.
- Det er fint om alle i styret, så langt det går, er ledige og tilgjengelige fra kl 16:00 den dagen, for å fikse siste rest og få en smooth overgang til møtet!
- Det er frist for å få ut innkalling, vedtekstendringer/vedtekter innen tre uker før møtet, dvs. *Før* 26.10.
 - Før dette skjer, må vi ha et vedtektsmøte. Dette møtet tar tid (!!!), så det må settes av den god del tid for å få gjennomført dette, og det anbefales derfor at det tas på dagtid på en søndag. Hvilken dato dette blir, fastsettes av en poll på Slack.
 - Vi skal jobbe med å gjøre dette møtet så hyggelig som mulig, så det blir bestilling av pizza :)
 - Før møtet er det viktig at alle setter seg inn i vedtektene, slik at de kan diskuteres skikkelig.

NTNUI-dans v/Jon-Emil

- Vi har mottatt forespørsel om samarbeid fra NTNUI Dans avd. Pole&Aerials, hvorpå de ønsker å tilby Erudios medlemmer et crashcourse. Dette er et kurs som kommer til å måtte bli betalt.
 - Høres gøy ut, men vi må kanskje se det an med tanke på pris. Hvis den blir for høy, bør det revurderes. Det er trolig større sjanse for at mange vil delta om det blir så billig som mulig (kanskje må Erudio ta en del av regninga???)
 - Positiv til at dette kan skape en kontrast i arrangementene våre!
 - Sjekker opp angående antallsbegrensning og eventuell pris, og kommer tilbake med mer informasjon.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Gjennomføre medarbeidersamtale
 - Sidenote til de som ikke har gjort det enda, send ei melding på Slack når man har meldt seg på tidspunkt for å avtale sted.
- Begynne å planlegge allmøte

121/23 Nestleder

Kontoret

- Ref. forrige møte: God idé med ett fast arrangement i uka (som f.eks. kaketirsdag) i stedet for å sitte der uten at folk kommer innom. Dette vil trolig spice things up på en positiv måte. Hører med økonomiansvarlig om det er midler tilgjengelig for å kjøpe inn kakemix etc. Fram til mer er bestemt, settes KosKom på saken! Og alle tenker over hva slags arrangementer som kunne vært gøy til neste møte.
- Kan være lurt å avvente til komiteene er på plass, for å kunne benytte seg av vervuglene til å delta på dette.
- I to til tre uker framover kommer vi til å ha vanlig redusert åpningstid mandag til onsdag i tre timer bare sånn til vi kommer igang med rebranding av kontoret. Ligger ute sign-up sheet på både disken (finnes under drift av kontor) og på Slack.
- Kanskje bør vi ha plakater som henges opp på glassdøra ved Panoptikon kontoret, og metalldøra nede, for å varsle om at kontoret er åpent, dette vil trolig gjøre terskelen for å komme innom lavere.

Komiteopptak - Utvide frist/promo i form av takeovers på IG/hvordan få flere søkere

- Det er litt lave søkertall. Kanskje bør vi lære av Salt, og i stedet for å ha takeovers lage et lite innlegg med info/video/slides på IG hvor man sier litt om opptaket. Dette bør ikke ta bort promo for andre arrangementer, og det vil ikke oppleves som information overload.
 - Eline får ansvar for dette, og 30.08 ble det publisert en video på dette (Fra TikTok og på IG)
- Vi håper at førstis-seminaret 30.08 hjelper søkertallene litt og at vi ser litt flere søkere fra førsteklasse.
- Vedtas at fristen flyttes til søndag 03.09.

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Jobbe videre med å få til kontoret og sånt.
- Komme igang med planlegging til allmøtet.

122/23 Økonomiansvarlig

Støtte fra kulturstyret

- Rett før sommeren mottok vi støtte fra kulturstyret. Vi måtte selv fordele pengene, med forbehold om ting vi *ikke* fikk bruke pengene på, og Trine & Jon-Emil har fordelt midlene så godt som mulig.
- Det er mulig å finne fordelingen inne på regnskapet på Disken.

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Se på bevertningsmidler for alle grupper til høsten, kommer når komiteene er på plass.
- Økonomiske utgifter mtp. Ball/Åre.

123/23 Faddersjefer

Oppsummering av fadderuka

- Alt i alt har det gått veldig fint! Har vært veldig lite fartshumper (litt småtteri her og der)

Logistikk

- Imponert over de som hadde ansvar for dette!! Kudos til dem.

Økonomi

- Andre linjeforeninger som har fått midler til større arrangement, kanskje vurdere prioritering av økonomi til neste år?

Arrangementer

- Det har vært veldig bra oppmøte! Fint at mange møter opp, og at mange også møter opp på de arrangementene som ikke er alkoholbaserte.

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Debriefing og skriving av erfaringskriv til neste år.

124/23 Arrangementsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

Ball

- Ballet er snart utsolgt! Siste rest kommer straks på plass og vil komme på Slack. Har vært litt vanskelig mtp komiteen som har vært opptatt med fadderuke osv. Finner forsanger på Nu Klinger som kan sangen!!!
- Eksterne:
 - Få påmeldte, så sender ut en purring til de linjeforeningene som allerede er invitert. Deretter sendes det ut en fellesmail til alle linjeforeninger om plasser.
- Styrevors:
 - Blir på samme plass som jubileumsballet; Trondhjems Sjømandsforening. Her er det STYRET som har ansvar, og alle som har mulighet bør møte opp minimum 1 time før, slik at vi er der når gjester kommer og for å gjøre klart stedet. Og alle kommer dagen etterpå og hjelper til med opprydding (med mindre man har en veldig god grunn...)

Åre

- Mer informasjon finnes i referat fra 10.08, men her er en kort recap:
 - Vi får hytter uten skipass på Åre Björnen, som ligger 10-15 minutter fra sentrum. Det blir heller fester på hyttene enn å dra på byen (det er derimot mulig å ta taxi til sentrum om man vil).
 - Totalt 243 plasser. Dersom man ønsker å stå på ski, må man skaffe skipass selv.
- Kan være lurt å være tidlig på med tanke på promo, for at folk skal kunne sette av tid osv.
 - Styret og Arrkom får påmelding før resten.

125/23 Sosialansvarlig

Avlyst pensumbyttekveld

- Ingen i komiteen var interessert i å stille opp, så det ble umulig å gjennomføre.

Erudiopils

- Neste blir 07.09, og dette bør være mulig å gjennomføre selv om komité ikke er fullstendig på plass, da det er godt planlagt fra før.

Opptak

- Opptaksfest blir på Sukkerhuset, og flyttes fra dato satt på møte 10.08 til onsdag 13.09, da dette var det eneste ledige tidspunktet. Det er satt opp planleggingsmøte for dette arrangementet 30.08.

Sosialt utover høsten:)

- Ønske om masse sosialt innad i styret framover. Vi har allerede satt av til hyttetur i november, men det er og ønsker om fester og pils etter møter som før sommeren.
 - Fest allerede neste helg, tas på Slack.

Bokklubb??

- Det er kommet forslag om å starte bokklubb, noe som kan være veldig koselig. Spørsmålet er om dette skal gå under KosKom eller om det skal bli en aktivitetsgruppe på linje med koret. Vi kan starte med å ha det under KosKom og se om det fenger. Vedkommende som har fremmet ønsket, ønsker å ta ansvar for dette, og det skader ingen om vedkommende gjør dette. Vi støtter det.

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Se på opptak og få igang ny komité
- Sette seg inn i komitéarbeidet på nytt etter sommerferie.

126/23 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Kjører på med seminar og quiz.

- Angående spons fra Egon Tårnet på quiz; Her kan det bli kræsje med Olavstorget som også selger mat, så kanskje bør dette skje på en quiz som vi ikke arrangerer på Olavstorget???

127/23 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Gruppene er up and running; Sportslag har starta treninger, Lektur har første tur på mandag
- Lekturstyret fikser seg selv, mange som skal på utveksling, men har håp om å rekrutere førstiser og at andre går inn igjen.

128/23 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Prioritetne nå er å få gitt ut Ugleposten ASAP, og å prøve å få til en til dette semesteret. Per nå mangler det kun reklame fra Pedagogstudentene, og når denne er på plass skal den gå til print så fort som mulig. Legges ut digitalt så fort den er ferdig, og så får fysisk utgivelse komme når alt er på plass.

129/23 Informasjonsansvarlig

Opptak

- Kommer mer promo relativt fort. Ble lagt ut 30.08.

Kalender

- Husk å legg inn det som må i GOD tid! Viktig og at man legger inn all informasjon med en gang og unngår “mer kommer”, fordi det er stor fare for å glemme det. Legg også inn kommentarer i selve kalenderen.
- Prøv også å bli flinkere til å legge inn bilder o.l. *Etter* arrangementet.

Knølle

- Fått innvilget penger til å bestille ny Knølle!

Oppdatering av tiden fremover v/Eline

- Fortsette med promo

130/23 Grafisk

Lynkurs i grafisk flytskjema v/Stian

- Stian har gjennomgang av hvordan man bruker flytskjema
 - Kort forklart: Legg inn alt som trengs, dvs. Legg inn alt i de fire feltene til *venstre* for den tykke svarte streken.

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Få opp plakater til arrangementer på tavla vår - hører med Grafisk.

131/23 Eventuelt

Eventuelt v/alle

- Husk å fyll inn arrangementer på aktivitetskalenderen også :)
- Prideparade: Bør bli promotert veldig. Kanskje bør vi og se på om vi får fiksa Knølle til dette

Møteplan v/alle

- Neste møte blir tirsdag 12.09 kl 18:30, og deretter blir det tirsdag 26.09 kl 18:30.

Møteevaluering v/alle

- Føler vi har vært effektive med tanke på at dette var første møte etter ferie.

Møte ble hevet 20:55